



MEMO

Kepada : Jabatan Kerajaan / Agensi Pelancongan Kerajaan Berdaftar
Dari : Jabatan Jualan & Pengurusan Saluran AirAsia Berhad
Tarikh : 14 April 2023
Tajuk : Pemberitahuan Surcaj Bahan Api Bermula 15 Mei 2023
Waran Perjalanan Udara Awam (WPUA) AirAsia

Assalamualaikum dan Salam Sejahtera ,

Tan Sri / Dato' / Tuan / Puan ,

Seperti perkara tajuk dan selaras dengan pengumuman pihak pengurusan AirAsia, dimaklumkan surcaj bahan api terkini bagi harga Waran Perjalanan Udara Awam (WPUA) AirAsia tahun 2023 yang akan bermula pada **15 Mei 2023** untuk perhatian pihak jabatan kerajaan dan agensi pelancongan.

Perubahan semula surcaj bahan api oleh AirAsia adalah untuk mengimbangi kenaikan harga bahan api semasa.

Berikut adalah kadar surcaj bahan api yang akan dimasukkan dalam harga tiket WPUA untuk perhatian pihak tuan. Harga adalah berbeza mengikut laluan penerbangan.



Kadar Surcaj Bahan Api AirAsia Malaysia

Sektor (Dua Hala)	Surcaj Bahan Api Semasa	Surcaj Bahan Api Semasa Bermula 15 Mei 2023
<ol style="list-style-type: none">1. Kota Kinabalu - Johor Bahru2. Kota Kinabalu - Kota Bharu3. Johor Bahru - Tawau4. Kuala Lumpur - Kota Kinabalu5. Kuala Lumpur - Sandakan6. Kuala Lumpur - Tawau	MYR 15	MYR 20
<ol style="list-style-type: none">1. Kota Kinabalu - Bintulu2. Kota Kinabalu - Sibu3. Kota Kinabalu - Miri4. Kota Kinabalu - Kuching5. Johor Bahru - Langkawi6. Johor Bahru - Kota Bharu7. Johor Bahru - Ipoh8. Johor Bahru - Alor Setar9. Kuala Lumpur - K. Terengganu10. Kuala Lumpur - P. Pinang11. Kuala Lumpur - Langkawi12. Kuala Lumpur - Kota Bharu13. Kuala Lumpur - Johor Bahru14. Kuala Lumpur - Alor Setar15. P. Pinang - Langkawi16. P. Pinang - Johor Bahru17. Kota Kinabalu - Tawau18. Kota Kinabalu - Sandakan19. Kuching - Sibu20. Kuching - Miri21. Kuching - Bintulu22. Ipoh - Langkawi	MYR 10	MYR 12



Oleh itu, mohon perhatian pihak jabatan / agensi pelancongan kepada perkara di bawah:

1. sebarang tempahan waran yang dikeluarkan pada atau sebelum 14 Mei 2023 adalah tertakluk kepada harga semasa seperti edaran pada 2 Mac 2023.
2. sebarang perubahan tarikh dan masa penerbangan bermula 15 Mei 2023 adalah tertakluk kepada harga terbaru dan caj perbezaan harga akan dikenakan (jika ada) dan akan ditanggung oleh pihak penumpang atau jabatan.
3. adalah menjadi tanggungjawab pihak agensi pelancongan untuk memastikan tiket yang dikeluarkan adalah lebih rendah atau sama dengan harga waran yang dikeluarkan oleh pihak jabatan. Jika terdapat tiket yang dikeluarkan melebihi harga waran, perbezaan harga akan ditanggung oleh pihak agensi pelancongan.

Diharapkan dengan pemberitahuan harga baru WPUA AirAsia ini kami dapat memberikan perkhidmatan yang baik dan berterusan kepada kakitangan kerajaan.

Sebarang pertanyaan boleh berhubung melalui emel ke maa_gacsales@airasia.com.

Sekian, terima kasih.